



## **Member's meeting**

**Part 1: Wednesday, March 27, 2019**  
**at 12:00 pm Robertson Room 125 Sussex**  
**Part 2 : April 1, 2019 Cadieux room,**  
**125 Sussex**

## **Assemblée des membres**

**Partie 1 : le mercredi 27 mars 2019,**  
**à 12 h 00 à la Salle Robertson, 125 Sussex**  
**Partie 2 : le 1 Avril, 2019 à la salle Cadieux, 125**  
**Sussex**

Minutes:

### **Part 1**

There were 67 members in attendance as well as Regional representatives/Trustees Rose Touhey and Isabelle Beaudoin, and Behiye Cinkilic.

#### **1. Call to Order:**

The Part 1 meeting was called to order by Rose Touhey, who chaired the meeting. She announced that we will try to get through the elections and other business efficiently and that any remaining business would transfer to a Part 2 meeting on April 1, 2019.

#### **2. Introduction of guests:**

Rose introduced herself and the trustee team, the National President Kevin King, PSAC Regional rep, PA bargaining team member Haley Millington.

#### **3. Agenda approval**

#### **4. Trusteeship:**

Rose explained the purpose of the Trusteeship and announced that the UNE National Executive has approved the process to begin to remove the Local from Trusteeship.

#### **5. Elections:**

Elections were conducted for the following positions:

President: Pierre Lamy (1 year term)

1<sup>st</sup> Vice president: Behiye Cincilic (2 years)

2<sup>nd</sup> Vice President: Sergey Sheshnev (1 year)

3<sup>rd</sup> Vice President: Rachel Bernier (2 years)

Secretary: Isabelle Schryer (1 year)

Treasurer: Veronic Leduc (2 years)

Chief Shop Steward: Archie Campbell (2 years)



## **Member's meeting**

**Part 1: Wednesday, March 27, 2019**  
**at 12:00 pm Robertson Room 125 Sussex**  
**Part 2 : April 1, 2019 Cadieux room,**  
**125 Sussex**

## **Assemblée des membres**

**Partie 1 : le mercredi 27 mars 2019,**  
**à 12 h 00 à la Salle Robertson, 125 Sussex**  
**Partie 2 : le 1 Avril, 2019 à la salle Cadieux, 125**  
**Sussex**

Health and Safety Officer: Jean Lalonde (1 year)

Human Rights: Jonathan Martin (2 years)

Communications Officer: Anne Kelly (2 years)

Note: AGM posters had a discrepancy with respect to positions that would be elected. National President Kevin King assisted with a discussion in the hall with RVP Rose Touhey. Upon return to the meeting a vote of majority was conducted with the membership to continue with election of all of the positions.

Meeting was adjourned at approximately 1:00 pm.

## **Part 2**

### **#6 Budget**

The proposed budget was provided to everyone at the beginning of the meeting. Rose advised that this budget was made in consideration of having 1044 members currently and takes into consideration previous spending and anticipated needs for the upcoming year. It is very similar to the previous year's budgets with additional allocation to be directed to building the Local Executive and membership with attendance at UNE Events. After general discussions and questions, the budget was approved.

### **#7 Questions and Answers period**

The new Local President Pierre Lamy addressed the members to share his vision about training, and meetings of the membership and Executive. Behiye Cinkilic also spoke about training and the upcoming Human Rights Conference. Isabelle Beaudoin spoke about the upcoming UNE Women's Conference.

### **#8 Adjournment**



## **Member's meeting**

**Part 1: Wednesday, March 27, 2019  
at 12:00 pm Robertson Room 125 Sussex  
Part 2 : April 1, 2019 Cadieux room,  
125 Sussex**

## **Assemblée des membres**

**Partie 1 : le mercredi 27 mars 2019,  
à 12 h 00 à la Salle Robertson, 125 Sussex  
Partie 2 : le 1 Avril, 2019 à la salle Cadieux, 125  
Sussex**

Procès-verbal :

### Partie 1

Il y avait 67 membres présents, ainsi que des représentants régionaux et fiduciaires, Rose Touhey et Isabelle Beaudoin, et Behiye Cinkilic.

#### 1. Ouverture de la séance :

La première partie de la réunion est ouverte par Rose Touhey, qui préside la réunion. Elle a annoncé que nous tenterons de mener à bien les élections et d'autres travaux de façon efficace et que toute question restante serait transférée à une réunion de la partie 2 le 1er avril 2019.

#### 2. Présentation des invités :

Rose se présente ainsi que l'équipe du syndic, le président national Kevin King, le représentant régional de l'AFPC et Haley Millington, membre de l'équipe de négociation PA.

#### 3. Approbation de l'ordre du jour

#### 4. La tutelle :

Rose explique le but de la tutelle et annonce que l'Exécutif national de l'UNE a approuvé le processus pour commencer à retirer la section locale de la tutelle.

#### 5. Elections :

Des élections ont eu lieu pour les postes suivants :

Président : Pierre Lamy (mandat d'un an)

1er vice-président : Behiye Cincilic (2 ans)

2e vice-président : Sergey Sheshnev (1 an)

3e vice-président : Rachel Bernier (2 ans)

Secrétaire : Isabelle Schryer (1 an)

Trésorier : Veronic Leduc (2 ans)

Chef délégué syndical : Archie Campbell (2 ans)

Agent de santé et de sécurité : Jean Lalonde (1 an)

Droits de l'homme : Jonathan Martin (2 ans)



### **Member's meeting**

**Part 1: Wednesday, March 27, 2019  
at 12:00 pm Robertson Room 125 Sussex  
Part 2 : April 1, 2019 Cadieux room,  
125 Sussex**

### **Assemblée des membres**

**Partie 1 : le mercredi 27 mars 2019,  
à 12 h 00 à la Salle Robertson, 125 Sussex  
Partie 2 : le 1 Avril, 2019 à la salle Cadieux, 125  
Sussex**

Agente des communications : Anne Kelly (2 ans)

Nota : Les affiches de l'AGA présentaient des divergences en ce qui concerne les postes qui seraient élus. Le président national Kevin King a assisté à une discussion dans la salle avec la VPR Rose Touhey. À son retour à l'assemblée, un vote majoritaire a été tenu auprès des membres afin de poursuivre l'élection de tous les postes.  
La séance est levée vers 13 h.

### Partie 2

#### #6 Budget

Le budget proposé a été remis à tous au début de la réunion. Mme Rose indique que ce budget a été préparé en tenant compte du fait qu'il compte actuellement 1 044 membres et qu'il tient compte des dépenses antérieures et des besoins prévus pour l'année à venir. Il est très semblable aux budgets de l'année précédente, avec une allocation supplémentaire pour le renforcement de l'Exécutif de la section locale et des membres qui assistent aux événements de l'UNE. Après des discussions générales et des questions, le budget a été approuvé.

#### #7 Période de questions et réponses

Le nouveau président de la section locale, Pierre Lamy, s'est adressé aux membres pour partager sa vision de la formation et des réunions des membres et de l'exécutif. Behiye Cinkilic a également parlé de la formation et de la prochaine Conférence sur les droits de l'homme. Isabelle Beaudoin a parlé de la prochaine Conférence des femmes de l'UNE.

#### #8 Ajournement de la séance